

Title (en)

Method of producing an archive and package unit for film-cuttings out of a developed film and eventually an order card

Title (de)

Verfahren zur Herstellung einer Archivierungs-Verpackungseinheit für aus einem entwickelten Film geschnittenen Filmabschitten und ggf.einer Nachbestellkarte

Title (fr)

Méthode de production d'une unité d'archivage et d'empaquetage pour films coupés d'un film développé et éventuellement une carte de commande

Publication

EP 1168074 A1 20020102 (DE)

Application

EP 00113743 A 20000629

Priority

EP 00113743 A 20000629

Abstract (en)

The method involves inserting all the film sections of a film in a film pocket (11) at the development laboratory and sealing the film pocket on all sides. A re-order card (12) for archiving with the film may be inserted into the film pocket. An amateur photographer may connect the film pocket to the re-order card after receiving them. One layer of the film pocket may have at least one outer self-adhesive layer (13) with a removable cover layer (14), to stick the re-order card on the film pocket.

Abstract (de)

Es soll ein Verfahren zur Herstellung einer Archivierungs-Verpackungseinheit für ein aus einem entwickelten Film geschnittenen Filmabschitten und einer Nachbestellkarte aufgezeigt werden, nach dem die Filmabschritte optimal geschützt sind, und welches die Nachbestellung von Bildern für den Fotoamateur erleichtert. Erfindungsgemäß werden im Entwicklungslabor die geschnittenen Filmabschritte in eine Filmtasche (11) eingebracht und diese Filmtasche 11 wird allseitig verschlossen. Die verschlossene Filmtasche (11) wird dann dem Fotoamateur zusammen mit der Nachbestellkarte (12) zurück gegeben. Dieser entfernt die Decklagen (14) von zwei Klebefestlegungen (13) und klebt die Filmtasche (11) auf die bildfreie Rückseite der Nachbestellkarte (12). <IMAGE>

IPC 1-7

G03D 15/00

IPC 8 full level

G03D 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G03D 15/001 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] FR 2741598 A3 19970530 - KIESER PAUL DRUCKEREI [DE]
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 1999, no. 04 30 April 1999 (1999-04-30)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1168074 A1 20020102; US 2002001473 A1 20020103

DOCDB simple family (application)

EP 00113743 A 20000629; US 88583701 A 20010620